
PROTOKÓ£ 
z obrad XXXII sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 28 lutego 2013 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
Pocz¹tek obrad godzina 11.00, zakoñczenia 13.30. 
W obradach uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Z-ca Wójta Wiesùaw Cepielik , pani Krystyna 
Kwiatkowska Sekretarz Gminy, pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy, mecenas Robert Greb, rada Powiatu 
Maria Bych, kierownicy referatów Urzêdu Gminy, soùtysi. 
Obrady byùy nagrywane na dyktafon oraz filmowane przez pana Ryszarda Bizonia DVD VIDEO. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c jej uczestników, 
szczególnie nowego soùtysa z Nadgórnika pana Józefa Ýukrowskiego oraz pana Jarosùawa Gêborysa z Powiatu 
odpowiedzialnego za drogi w naszej gminie. 
Zapoznaù z dostarczonym wraz z materiaùami na sesje porz¹dkiem obrad sesji , który przedstawia siê 
nastêpuj¹co:  

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Powitanie 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Przyjêcie protokoùu  z XXX I sesji. 
5. Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6. Informacja n/t wykorzystania dotacji udzielonych z bud¿etu gminy dla klubów sportowych 

dziaùaj¹cych na terenie gminy za 2012 rok. 
7. Informacja n/t funkcjonowania  oczyszczalni �cieków i kanalizacji. 
8. Opieka zdrowotna na terenie gminy Marciszów. 
9. Podjecie uchwaù w sprawach :  
a/     sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
b/     sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
c/     sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
d/     zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 26 maja 2011 roku w sprawie  
        inkasa  podatku od nieruchomo�ci , rolnego, le�nego, oplaty z tytuùu posiadania psów oraz  
         okre�lenia  inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia  za inkaso, 
e/      wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr VIII/26/2011 Rady Gminy Marciszów z dnia 31 marca  
         2011  roku.   
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy ró¿ne. 
12. Zamkniêcie obrad sesji. 
 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

        Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù Radê o pomyùce jaka nast¹piùa w porz¹dku obrad dot. punkt. 6  
        tematu  informacji n/t wykorzystania dotacji celowych z bud¿etu gminy dla klubów sportowych  
        dziaùaj¹cych na terenie gminy w roku 2012, mylnie zapisana  w planie pracy Rady Gminy na miesi¹c luty. 
        W miesi¹cu lutym zostaùa zaplanowana informacja na temat wychowania przedszkolnego i taka bêdzie  
        przedstawiona  w dniu dzisiejszym za pomyùkê Przewodnicz¹cy przeprosiù.  
        Innych uwag do porz¹dku obrad nie zgùoszono. 
        Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
        Ad.4. 
        Przyjêcie protokoùu z pop.sesji. 
        Przyjêto b/u. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù rozpoczêcie w pierwszej kolejno�ci na zasadzie pytañ do go�cia z 
Powiatu ze strony radnych. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice 
Zwróciù siê z zapytaniem do przedstawiciela Powiatu,  co dalej w sprawie drogi powiatowej i wyrwy na drodze 
powiatowej w Ciechanowcach  , któr¹ ju¿ zgùaszaù osobi�cie w Powiecie jednak nic nie zrobiono. 
W odpowiedzi przedstawiciel Powiatu poinformowaù , ¿e w chwili poprawienie siê pogody zostan¹ tam 
postawione sùupki ostrzegaj¹ce. 
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Józef Ýukrowski  soùtys Nadgórnika 
Zwróciù siê w sprawie remontu zniszczonej drogi z Domanowa do Nadgórnika  przy , której nie s¹ 
wyczyszczone rowy oraz  przepusty jak te¿ nie s¹ wyciête krzaki , a jest to droga , któr¹  mieszkañcy doje¿d¿aj¹ 
do pracy.     
W odpowiedzi pan Gêborys poinformowaù , ¿e problem  braku wykonania remontu tej drogi spowodowany jest 
tym, ¿e nie jest ona wpisana w dziaùania Powiatu dlatego  nie bêdzie wyremontowana  brak jest te¿ mo¿liwo�ci 
finansowania jej z zewn¹trz.  Mo¿liwe jest jedynie wykonanie prac  zachowuj¹cych   bezpieczeñstwo na niej.  
Wùadysùaw Wróblewski  soùtys Domanowa 
Zwróciù siê w sprawie drogi powiatowej w Domanowie gdzie nale¿y wyczy�ciã  rowy poniewa¿ podczas 
powodzi  powoduje ona najwiêcej zniszczeñ. Soùtys uwa¿a, ¿e  Powiat powinien wpùyn¹ã na Powiatowy Urz¹d 
Pracy a¿eby skierowano pracowników interwencyjnych celem wykonania tych prac, które mog¹ siê przyczyniã 
do tego, ¿e  nie bêdzie tyle zniszczeñ. 
W odpowiedzi pan Gêborys poinformowaù, ¿e nie ma takiej mo¿liwo�ci ¿eby bezrobotnych skierowaã na takie 
prace , bo o tym decyduje wójt gdzie skieruje pracowników. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Uwa¿a, ¿e powinno siê remontowaã drogi kiedy zniszczenia s¹ niewielkie , bo póêniej jest to o wiele 
kosztowniejsze. Nie wyczyszczone rowy  powoduj¹ degradacje tych dróg i je¿eli jest zasypany przepust  
to nale¿y go zaraz  wyczy�ciã , tym czasem  Powiat nic z tym nie robi . Przypomniaù , ¿e w Wie�ciszowicach 
miaùy byã ustalenia z Powiatem i Nadle�nictwem , poniewa¿ przewoênicy niszcz¹ drogi wywo¿¹c drewno  z lasu  
jednak nie doszùo do nich. Dlatego radny widzi niechêã wspóùpracy w tym zakresie nawet pomimo interwencji 
ze strony radnej Powiatu  pani Marii Bych  nic nie zrobiono.  Owszem s¹ zaniedbania wieloletnie jednak nale¿y 
siê jako� dogadaã, tak  ¿eby Gmina ze swojej stronie , a Powiat ze swojej strony i wykonaã  prace co poka¿e, ¿e 
jednak Powiat widzi Gminê Marciszów ,  a wówczas  Samorz¹d doceni  Powiat tylko trzeba chcieã. 
W odpowiedzi pan Gêborys stwierdziù, ¿e z Wójtem  Gminy  Marciszów wspóùpracuje siê bardzo dobrze co nie 
znaczy, ¿e problemów nie ma. Jednak efektywno�ã tego co siê robi zale¿y od wielu czynników i mimo wszystko  
uwa¿a, ¿e jest coraz lepiej. 
Józef Ýukrowski soùtys Nadgórnika 
Podziêkowaù pani Elsner z Powiatu   za wykonane dotychczas prace na terenie Nadgórnika po powodzi. 
Ustalono w rozmowie, ¿e  miesi¹cu maju zostanie wywieziony urobek i zwróciù siê do Wójta o sprzêt. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowiece 
Zwróciùa siê do pana  Gêborysa n/t spostrze¿eñ odno�nie zimowego utrzymania dróg na terenie Gminy 
Marciszów. Przybli¿yùa nieprawidùowo�ci ze strony od�nie¿aj¹cych i porównaùa do prac wykonywanych w u.r. 
z, których mieszkañcy byli zadowoleni. Radna uwa¿a, ¿e nale¿y przeprowadziã szkolenie z obecnymi  
od�nie¿aj¹cymi pracownikami poniewa¿ jest ró¿nica w wykonywaniu tych prac w stosunku do u.r. 
W odpowiedzi pan Gêborys zapoznaù ze sposobem w jaki firmy obsùuguj¹ce drogi powiatowe od�nie¿aùy. 
Przyznaù , ¿e owszem Wie�ciszowice zgùaszaùy problemy  na, które natychmiast byùy reakcje czyli poprawki  
jednak jest tak, ¿e nie zawsze pracownicy sùuchaj¹ szefów. Z  wyjazdów w ramach reklamacji byùy i zostan¹ 
wyci¹gniête wnioski na przyszùo�ã , bo przetarg na od�nie¿anie Powiat zamierza ju¿ przeprowadziã w miesi¹cu 
kwietniu lub w maju. 
Radny Dawid Chêciñski Marciszów 
Zwróciù siê w sprawie uszkodzonego mostku koùo posesji pana Sitka na ulicy Spóùdzielczej  w Marciszowie. 
W odpowiedzi pan Gêborys poinformowaù, ¿e most ostanie wyremontowany przez Powiat. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowice 
Zwróciù siê w sprawie dziury koùo byùej �Sùodowni �  w Ciechanowicach , która jest wprawdzie zabezpieczona 
jednak soùtys obawia siê, ¿e po okresie zimowym bêdzie ona jeszcze wiêksza czym w dalszym ci¹gu zagra¿a 
szczególnie odje¿d¿aj¹cym z przystanku dzieciom do szkoùy. 
W odpowiedzi przedstawiciel Powiatu poinformowaù, ¿e zostan¹ tam wykonane prace. 
Ad.5. 
Informacja wójta gminy  z prac miêdzy sesjami. 
Pogratulowaù wyboru na soùtysa Nadgórnika panu Józefowi Ýukrowskiemu. 
Ustosunkowuj¹c siê do spraw zwi¹zanych z drogami powiatowymi  proponuje zgùoszenie tych problemów na 
komisjê powiatow¹ jednak jest zdania, ¿e do�ã du¿o prac zostaùo wykonanych.  
Wójt Gminy poinformowaù o: 
- odbytych wspólnych spotkaniach z WZWiK  WPWiK i Gminie w zwi¹zku z wyborem nowego prezesa ze  
   strony ,  jednak  brak jest  reakcji w stosunku do naszej Gminy,  
- spotkaniu z Powiatem i Wodoci¹gami w sprawie drogi gminnej przybli¿yù szczegóùy wspóùpracy w tej sprawie, 
- odbyù dwa spotkania z Nadle�nictwem  w sprawie drogi gminnej le�nej za przejazdem w Marciszowie, 
- przebywaù dwa tygodnie na urlopie  
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Ad.6. 
Informacja n/t  wychowania przedszkolnego. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu Gminy  przybli¿yùa 
Radzie szczegóùy funkcjonowania oddziaùów przedszkolnych w oparciu o status przedszkola. Szczegóùowa 
informacja stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu.  
Ad.7. 
Informacja n/t funkcjonowania oczyszczalni �cieków i kanalizacji.   
Wójt Gminy zwróciù uwagê na dostarczon¹ radnym szczegóùow¹  informacjê pisemn¹ na temat infrastruktury 
wodoci¹gowo kanalizacyjnej sporz¹dzon¹ przez kierownika referatu wodoci¹gów i kanalizacji Rafaùa Zdunka. 
Wójt odniósù siê do przewidywanej sytuacji podaj¹c  za przykùad Úwidnik i Ciechanowice gdzie mimo spotkañ i 
namawiañ nie przynosi to spodziewanego efektu czyli podù¹czania siê do wodoci¹gu. Ma jednak nadziejê, ¿e 
przyczyn¹ tego byùa zima  i dalszym ci¹gu jest zamiar to kontynuowaã .W przypadku obu miejscowo�ci za 
przyù¹cza pùaci przyù¹czaj¹cy siê. 
W wypadku Ciechanowic , które s¹ na etapie podpisywania umów zadeklarowanych  jest 118 domów na 140 
domów, a wycofanie siê jest nie niemo¿liwe jednak jest taka obawa, ¿eby nie powtórzyùa siê sytuacja ze 
Úwidnika gdzie ludzie nie przyst¹pili do podù¹czania siê , a przecie¿ wodê sk¹d� musz¹ braã.  
Dlatego inwestycja w Ciechanowicach jest przygotowywana w ten sposób ¿eby jak najwiêcej ludzi siê 
przyù¹czyùo. Ponadto czeka   nas likwidacja wyeksploatowanej nie speùniaj¹cych wymogów z 90 lat 
oczyszczalnia w Sêdzisùawiu , której koszty szacowane s¹ na 600 tysiêcy, pozostanie tylko przepompownia która 
zostanie podù¹czona do nowej sieci i nowej oczyszczalni w Marciszowie. 
Likwiduje siê te¿ jedn¹ oczyszczalniê przydomow¹ poniewa¿ w Marciszowie s¹ niedoci¹¿one. 
Zadania te na razie nie zostaùy wprowadzone do bud¿etu gminy poniewa¿ priorytetem s¹ Ciechanowice. 
Stosownie do posiadanych �rodków jakie bêd¹ wpùywaùy zadania te bêd¹ do bud¿etu wprowadzane. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Opieka zdrowotna na terenie Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù radnych, ¿e doktor Ireneusz Maka� byù zaproszony na obrady sesji 
jednak z powodu trwaj¹cego okresu  grypowego  w o�rodku zdrowia jest bardzo du¿o pacjentów, co 
uniemo¿liwiùo wziêcie udziaùu doktorowi w obradach sesji i przedstawienia tego tematu. 
W zwi¹zku powy¿szym pan doktor zadeklarowaù przybycie na spotkanie w terminie nie koliduj¹cym z 
przyjmowaniem chorych  w o�rodku zdrowia.   
Wójt zaproponowaù tez oddzielne spotkanie w tej sprawie. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 min przerwy. 
Po przerwie  
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù  w sprawach : 
a/ sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Pracownik biura Rady Gminy przypomniaùa, ¿e chodzi o wycofany projekt uchwaùy z poprzedniej sesji , któr¹ 
radni posiadaj¹ i o, czym byùa mowa na posiedzeniach komisji. 
Radny Józef  Szoùdrowski   Sêdzisùaw 
Sygnalizowaù swoje w¹tpliwo�ci  na komisji i uwa¿a, ¿e propozycja sprzeda¿y tej nieruchomo�ci to  sprawa 
powa¿na i  przedstawiù   projekt z 1990 r  zagospodarowania  tej dziaùki.  Przypomniaù o dwukrotnym zalewaniu  
w czasie powodzi  domów w Sêdzisùawiu , a wùa�nie na tej dziaùce miaù powstaã  zbiornik wodny, którego 
zadaniem jest zatrzymanie czê�ci wody w razie powodzi, podczas której zalewane s¹  domy. Po za tym znajduje 
siê tam infrastruktura , która mo¿na wykorzystaã. 
Wyraziù te¿ obawê, ¿e w chwili sprzeda¿y tej nieruchomo�ci Gmina nie bêdzie miaùa ju¿  ¿adnych mo¿liwo�ci. 
Jest po rozmowie z fachowcami i w zwi¹zku z  tym, ¿e jest to teren  przeznaczony na powy¿szy cel jest 
przeciwny jego sprzeda¿y, tym bardziej, ¿e Gmina nie musi na ten cel wykùadaã swoich �rodków poniewa¿ 
zdaniem radnego i fachowców mo¿na je zdobyã po za bud¿etem staraj¹c siê o nie. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowiece 
Przypomniaù o sytuacji kiedy wójtem  byù pan Wùodzimierz Lewowski  i kiedy to powiat kamiennogórski ù¹cznie  
z trzema o�ciennymi gminami opracowaù projekt zagospodarowania  tego terenu czego intencj¹ byùo, ¿e bêdzie 
to zbiornik retencyjny przechwytuj¹cy wodê, co niestety  umarùo �mierci¹ naturaln¹. Jednak taki zapis ¿e miaù 
tam byã zbiornik retencyjny istnieje równie¿ w obowi¹zuj¹cej Strategii Gminy wiêc radny czego� nie rozumie.  
Przypomniaù , ¿e powstaùy  zamiary w stosunku do tego zbiornika i nieruchomo�ci , a teraz siê je zmienia  wiêc 
równie¿ jest przeciwny  tej propozycji. 
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Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy    
W odpowiedzi  stwierdziù, ¿e w Strategii nie jest zapisane, ¿e ma to byã zbiornik retencyjny gminny wiêc nie 
zostaùa ona  zmieniona.  Dodaù, ¿e zostaùa zlikwidowana ¿wirownia , a niebawem zostanie zlikwidowana spóùka 
�Godel - Beton� w Sêdzisùawiu i pozostaje ponad 4 ha ziemi z czego  1600  m to linia brzegowa. Tym czasem  
Gmina nie mo¿e prowadziã dziaùalno�ci   gospodarczej lecz inwestor w zwi¹zku z czym Gmina musiaùaby 
zabezpieczyã caùy zbiornik. Ponadto likwidacja spóùki �Godel - Beton�  powoduje, ¿e pieni¹dze wracaj¹ do 
Gminy wraz z biurowcem , bo byùy dzier¿awione wiêc nie zamierza zatrudniaã dozorców, ¿eby pilnowaã tego 
terenu pod k¹tem dewastacji jak te¿ bezpieczeñstwa na zbiorniku wodnym. Ponadto istotne jest to , ¿e kto by nie 
byù  wùa�cicielem to nie ogranicza to wùa�ciwo�ci pañstwa do wybudowania zbiornika. Dane  sprzed kilku lat 
mówiùy ¿e w roku 2012 ma byã gotowy projekt , a nie niestety  nie ma jak, te¿ brak odpowiedzi na pisma i 
monity  w tej sprawie , a projekt o,którym mówi radny Józef Szoùdrowski jest nieaktualny  i nie ma siê ni jak do 
obecnej rzeczywisto�ci.  
Zostaùo  wysùane pismo  do Ministerstwa Ochrony Úrodowiska i Zarz¹du Gospodarki Wodnej  z zamiarem 
sprzeda¿y jednak nikt siê nie odezwaù i nie ma to ¿adnego zwi¹zku z tym, ¿e jak pañstwo bêdzie chciaùo 
wybudowaã zbiornik retencyjny to go wybuduje. Korzy�ci natomiast ze sprzeda¿y mog¹ byã  du¿e , bo nie 
ponoszenie kosztów sprzedajemy akwen , a samej  wody nikt nie chciaù kupiã  bez terenów dlatego zostaù 
przygotowany projekt uchwaùy o sprzeda¿y tych terenów. Jest tak, ¿e dostaniemy pieni¹dze i jeszcze bêdzie 
pùacony podatek czyli s¹ dochody dla Gminy. Uznaù, ¿e woli sprzedaã to, co jest gminne i dotychczas nie 
przynosi ¿adnego u¿ytku przeznaczaj¹c �rodki  na budowê wodoci¹gu w Ciechanowicach,  ni¿ braã kredyt na 
jego zakoñczenie. 
Uwa¿a, ¿e z dobra maj¹tkowego gminy trzeba co� wybudowaã dla mieszkañców tej gminy. Przypomniaù o 
posiadaniu przez Sêdzisùaw piêknej nowoczesnej szatni dla sportowców w zamian za zlikwidowan¹ szkoùê ,  
najlepszy stan dróg w caùej Gminie , wybudowaniu pierwszej  kanalizacji  w Sêdzisùawiu . 
Przypomniaù, ¿e podjêcie tych uchwaù upowa¿nia wójta do dalszych czynno�ci dlatego prosi o jej podjêcie  
proponuj¹c jednocze�nie monitorowanie sprawy poprzez Komisje Rewizyjna jak siê ona toczy . 
Uchwaùa  ponadto zostanie przesùana do Ministerstwa Ochrony Úrodowiska i Regionalnego Zarz¹du Gospodarki 
Wodnej maj¹c nadziejê, ¿e co� w tej sprawie ruszy pomimo to,  ¿e nikt z wùadz  nie jest zainteresowany ¿eby ten 
zbiornik tam powstaù. 
Poinformowaù, ¿e z mecenasem przygotowuj¹ pozew do s¹du odno�nie pozostaùych czê�ci , bo� Bobrex �nie 
pùaci podatku i nie odpowiada na pisma. 
Radny Józef Szoùdrowski Sêdzisùaw  
Uwa¿a, ¿e przede wszystkim dotychczasowy wùa�ciciel powinien ten teren uporz¹dkowaã. 
Ponadto radny przypomniaù, ¿e czyszczenie sprzed kilku lat rzeki Bóbr, te¿ nie przyniosùo wielkich zmian 
odno�nie zalewania. 
Pan Stefan Zawierucha  Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù, ¿e przejêcie terenu po ¿wirowni odbyùo siê przez Starostwo  zgodnie z 
dokumentacj¹ i stwierdziù, ¿e regulacje i uporz¹dkowanie ci¹¿y na nowym wùa�cicielu.  
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Wyraziù obawê co do tego, ¿e jak kto� kupi ten teren , to zrobi  z tym co bêdzie chciaù,  a Gmina nie bêdzie miaùa 
na to  ¿adnego ju¿  wpùywu ,  przypomniaù o sprzedanej sùodowni w Ciechanowicach, która jest ju¿  ruin¹. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
W odpowiedzi przypomniaù, ¿e Gmina nie jest od prowadzenia dziaùalno�ci gospodarczej , a potrzebuje 
pieniêdzy , a przyszùy rok nie bêdzie wcale lepszy dlatego proponuje o takie zachowanie ¿eby maksymalnie 
wykorzystaã wszystko co mo¿na. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu  uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 8 gùosami �za�  , 6 gùosami �przeciwnymi � / radny Adam Ry¿owski , radny Andrzej 
Mitczak, radny Józef Szoùdrowski, radna Danuta Wojtas , radna Jadwiga Adamczyk, radna Teresa Mospan/ 
1 gùosem �wstrzymuj¹cym � przyjêùa  projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w glosowaniu  8 gùosami �za� , 5 gùosami �przeciw� / radny Adam Ry¿owski , radny Andrzej Mitczak , 
radna Danuta Wojtas, radny Józef Szoùdrowski, radna Teresa Mospan/ 2 gùosami �wstrzymuj¹cymi � przyjêùa 
projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
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Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  11 gùosami �za� , 4 gùosami przeciwnymi / radny Adam Ry¿owski, radny Andrzej Mitczak , 
radna Danuta Wojtas , radna Jadwiga Adamczyk/  , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych� przyjêùa projekt uchwaùy , który 
stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu 8 gùosami �za� , 6 gùosami �przeciw� / radny Adam Ry¿owski , radny Józef 
Szoùdrowski , radna Danuta Wojtas, radna Jadwiga Adamczyk, radny Andrzej Mitczak, radna Teresa Mospan/ 
Przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy  w zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 26 maja 2011 r w  
  sprawie inkasa podatku od nieruchomo�ci, rolnego,le�nego, opùaty z tytuùu posiadania psów oraz  
  okre�lenia inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso. 
Radny Adam Ry¿owski  Wiesciszowiec 
Zwróciù uwagê na brak w projekcie uchwaùy inkasenta w Pastewniku. 
Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e soùtys z Pastewnika nie wyraziù zgody na bycie inkasentem. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr VIII/26/2011 Rady Gminy  
  Marciszów z dnia 31 marca 2011 r. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice 
Zwróciù siê z zapytaniem do Skarbnika Gminy czy wpùynêùa jaka� kwota z opùat targowych jakie  obowi¹zuj¹ na 
terenie naszej Gminy , bo zdaniem radnego jest to martwa uchwaùa , a po za tym za wysokie s¹ stawki. 
Wójt Gminy potwierdziù , i¿ jest to martwa uchwaùa i przypomniaù, ¿e miaùa ona  ochroniã  handel na terenie 
gminy poprzez próbê wyeliminowania handlu obwo¿nego  jednak w efekcie zùotego �rodka nigdy siê nie  
znajdzie. Jak pamiêtamy uchwaùê podjêto pod naciskiem handlowców,  soùtysi maj¹ zbieraã opùaty , a prawda 
jest taka, ¿e samochód podjedzie sprzeda i odjedzie. Dlatego powstaù pomysù uruchomienia targowiska w 
Marciszowie , które by funkcjonowaùo dwa razy w tygodniu jednak nie bardzo to wychodzi , tym czasem musi 
byã jak jest. 
Obecnie jest tak , ¿e nasi handlowcy pùac¹ podatki i nie protestuj¹  ju¿ przeciwko handlowi obwoênemu..  
Pani Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Stwierdziùa ,¿e prawda jest taka , i¿ Gmina z tego tytuùu nigdy nie miaùa dochodu niezale¿nie jakie byùy stawki.   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych  
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowiece 
Zwróciù siê do Wójta Gminy w sprawie dziury w drodze koùo sklepu w Wie�ciszowicach w sprawie , której 
interweniowaù  w referacie ITI Urzêdu Gminy i obiecano, ¿e bêdzie zlikwidowana  na wiosnê. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e zapisaù sprawê i przeka¿e j¹ nowemu kierownikowi referatu 
poù¹czonych referatów wodoci¹gów i kanalizacji i  inwestycji i infrastruktury technicznej Urzêdu Gminy . 
Na sesji marcowej radni zostan¹ zapoznani z nowym regulaminem wraz z wprowadzonymi zmianami. 
Jadwiga Adamczyk  Wie�ciszowiece 
Zwróciùa siê w sprawie zimowego utrzymania drogi gminnej koùo przystanku w Wie�ciszowicach , gdzie w dniu 
dzisiejszym jest na nim breja , a przebywaj¹ tam  dzieci odje¿d¿aj¹ce do szkoùy. Prosi  ¿eby od�nie¿aj¹cy 
wykorzystywali pùug celem zabierania tego �niegu. 
Innych nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
Przewodnicz¹cy   Rady Gminy przypomniaù  o skùadaniu do koñca kwietnia o�wiadczeñ maj¹tkowych przez 
radnych. 
Radny Adam Ry¿owski   
Zaprosiù Wójta i Zastêpcê w imieniu kobiet na spotkanie w dniu 10 marca na godzine 10.00. 
Radny Piotr Gwóêdê  Marciszów  
Zwróciù siê z zapytaniem do radnych gùosuj¹cych przeciwko uchwale o sprzeda¿y nieruchomo�ci zabudowanej 
w Marciszowie  przy ul.Dworcowej na, której znajduj¹ siê parterowe budynki gospodarcze , co maja przeciwko 
ludziom mieszkaj¹cym w tym budynku i tym budynkom gospodarczym a¿eby mieli tam bezpieczniej. 
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Radny Adam Ry¿owski gùosuj¹cy przeciwko sprzeda¿y w odpowiedzi poinformowaù, ¿e po prostu pomyliù 
projekty uchwaù , bo nie miaù zamiaru  gùosowaã przeciwko. 
Inni radni gùosuj¹cy przeciwko nie ustosunkowali siê do zapytania. 
Radna Zofia Siudak Ciechanowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem czy prawd¹ jest , ¿e bêdzie zlikwidowany pawilon w Marciszowie. 
Ponadto poinformowaùa o inicjatywie domu kultury dot. zorganizowania konkursu n/t Portret kobiety.  
W odpowiedzi wójt gminy zaprzeczyù informacji dot. sprzeda¿y pawilonu. 
W sprawie podsumowania inicjatywy portret kobiety szczegóùy nale¿y ustaliã  z referatem kultury Urzêdu 
Gminy. 
Radny Dawid Chêciñski  Marciszów 
Poinformowaù o braku reakcji dot. od�nie¿ania  kawaùka drogi/ tzw. cypla /  koùo budynku TBS w Marciszowie 
pomimo interwencji ze strony radnego u pana Jacka Popardowskiego w zwi¹zku z czym radny prywatnym 
pojazdem od�nie¿yù ten kawaùek drogi. 
W odpowiedzi wójt gminy poinformowaù o istniej¹cej wówczas sytuacji ,  a mianowicie jeden z pracowników  
Urzêdu Gminy miaù wypadek  , drugi zachorowaù ponadto  zepsuù siê ci¹gnik dlatego powstaùy te problemy. 
Przeprosiù za zaistniaù¹ sytuacjê.  
Józef Ýukrowski soùtys Nadgórnika 
Zwróciù siê  w sprawie braku od�nie¿ania kolonii Kocikowa. 
Wójt Gminy prosi o zgùaszanie takich sytuacji  w trakcie ich trwania obiecuj¹c natychmiastow¹ reakcjê. 
Radny Adam Wrona  Pastewnik 
Zwróciù siê  w sprawie �mieci , których koszty zdaniem radnego s¹ bardzo wysokie stwierdziù to  roznosz¹c 
deklaracje jako soùtys wówczas  nasùuchaù siê od ludzi wiele zùego i uznaù, ¿e jest za maùo informacji na ten 
temat, bo  ludzie nie wiedz¹ o co chodzi dlatego uwa¿a, ¿e  nale¿y ich bardziej u�wiadomiã, bo  obawia siê , ¿e 
w zwi¹zku  z tak¹ sytuacja  wróci maùo deklaracji do Urzêdu Gminy. Radny uwa¿a, ¿e  zaproponowany przez 
ustawodawcê sposób  to tragedia stwierdzaj¹c , ¿e chce siê wszystkich ludzi okra�ã , bo skoro dzi� osobi�cie 
pùaci za �mieci 205 zù , a za chwilê bêdzie pùaciù 450 zù , a to tylko 3 osoby u radnego to jak to inaczej nazwaã. 
Tym bardziej, ¿e  zdaniem radnego bêdziemy pùaciã za to czego nie produkujemy , a co w sytuacji  jak jest 
wiêcej czùonków rodziny. Owszem zdaje sobie sprawê, ¿e to nie jest wina samorz¹du jednak sprawa jest , bo 
Gmina bêdzie musiaùa zapùaciã wykonawcy. Uwa¿a, ¿e nale¿y bardzo sumiennie przyùo¿yã siê do specyfikacji 
punkt po punkcie ¿eby wszystko byùo wiadomo , a jest to forma podatku i nie bêdzie ¿adnej umowy. 
Dyskusja trwa ju¿ od grudnia i jeszcze wszystkiego szczegóùowo nie wiadomo,  radny ma pùaciã 12 zù  i uwa¿a, 
¿e to nie powinna byã taka kwota  
Pani Krystyna Magda Skarbnik  Gminy  
Nie mo¿na powiedzieã, ¿e bêdziemy pùaciã za nic ,bo bêd¹ to �mieci segregowane i nie segregowane za miejsca 
publiczne , cmentarze itp. 
 Pan Wiesùaw Cepielik  Zastêpca Wójta   
Odpowiadaj¹c  zaznaczyù, ¿e s¹ to dziaùania ustawodawcy jednak odno�nie informacji stwierdziù , ¿e jest w�ród 
spoùeczeñstwa dezinformacja i ludzie nie wiedz¹ jak siê zachowaã choãby z popioùem. Kosz , który jest pod 
domem to do niego nale¿y sypaã m.in. obierki , popióù itp. s¹  gniazda gdzie bêd¹ rozstawione pojemnik na 
szkoùo , papier , plastik i co wa¿ne ludzie nie musz¹ kupowaã ¿adnych pojemników i niezale¿nie od tego ile 
�mieci wyprodukuje pùaci tylko t¹ jedna opùatê. Kwesti¹ segregacji bêdzie ogùoszony przetarg i firma bêdzie 
realizowaùa zadanie , a  informacje s¹ na naszej stronie i na bip   jak siê zachowaã, ponadto bêd¹ one na bie¿¹co 
dokùadane i wyja�niane  o tym  gdzie bêdzie� pszok � i gdzie bêdzie mo¿na wywieêã m.in. cement i inne. 
Pani Maria Bych  kierownik referatu ochrony �rodowiska Urzêdu Gminy  
Przypomniaùa, ¿e ka¿dy mieszkaniec wraz z deklaracj¹ otrzymaù informacje wyja�niaj¹ce jak postêpowaã. 
Podobna informacja jest w prasie , a ponadto ludzie  bêd¹ systematycznie doinformowywani , bo nie chc¹ od 
razu przekazaã wszystkich informacji. Jednak pierwsze to po sprawdzeniu  dostarczonych deklaracji  trzeba 
bêdzie pouzupeùniaã braki po czym ,  bêdzie specyfikacja z uwarunkowaniami oddzielnie dla ka¿dego 
mieszkañca. 
Poinformowaùa , ¿e wracaj¹ deklaracje do Urzêdu Gminy i wiêkszo�ã  z nich jest dobrze wypeùniona wiêc nie 
widzi problemu wrêcz s¹ te¿ stwierdzenia , ¿e dawno powinien byã taki obowi¹zek.  
Radny Ry¿owski  Adam Wie�ciszowice 
Uwa¿a, ¿e najpierw powinny zostaã przedstawione reguùy ,a nastêpnie dostarczona do podpisu deklaracja , bo 
sk¹d radny mo¿e wiedzieã co podpisze , a co bêdzie póêniej i nie chce  kupowaã  kota w worku.  
Zwróciù uwagê na mog¹ce powstawaã podawanie nieprawdziwych  danych  o ilo�ci zamieszkaùych 
domowników. 
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Stefan Zawierucha Wójt Gminy 
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e ka¿dy bêdzie musiaù napisaã o�wiadczenie odno�nie  ilo�ci zameldowanych 
osób ponadto zwróciù uwagê na to, ¿e stykamy siê  z czym nad czym niektóre pañstwa  ju¿ pracowaùy  okoùo 50 
lat ,a my musimy to zrobiã bardzo szybko. Ponadto sytuacja jest taka, ¿e wszystkiemu s¹ winni wójtowie , 
burmistrzowie i prezydenci, bo do dzi� nie jest wszystko jasne, a trzeba siê z tym uporaã , a to na nich 
scedowano rolê egzekutora . Uwa¿a, ¿e wiêkszym problemem bêdzie to, ¿e ludzie nie pùac¹ za mieszkanie wiêc 
te¿  nie bêd¹ pùacili za �mieci i co z nimi zrobiã. Rozwa¿a przeszkolenie urzêdnika w zakresie znajomo�ci 
komorniczej, bo nie mo¿emy w nieskoñczono�ã pùaciã za ludzi. Przetarg poka¿e kwoty czy bêdziemy je  tez 
zwiêkszaã  czy zmniejszaã. Jednak nie mo¿na winy zrzucaã  na urzêdników. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowice 
Zaproponowaù,  ¿eby  przeszkoliã soùtysów roznosz¹cych deklaracje przez pracownika celem przekazywania ich  
mieszkañcom  w terenie. 
Chronowski  Adam soùtys Marciszowa 
Zaproponowaù spotkanie mieszkañców w okre�lonym dniu w domu kultury z pracownikami Urzêdu Gminy , 
którzy wytùumacz¹ sposób realizowania ustawy o utrzymaniu czysto�ci i porz¹dku w gminie. 
Innych uwag nie zgùoszono 
Ýukrowski Józef soùtys Nagórnika 
Zapoznaù  wszystkich z tre�ci¹ opinii prawnej  w zwi¹zku z licznymi pytaniami  odno�nie popioùu jako odpadu 
komunalnego przez odbiorców . 
Józef Szoùdrowki  soùtys Sêdzisùawia  
Poinformowaù o problemach dot. wej�cia w ¿ycie ustawy �mieciowej  jakie mieszkañcy zgùaszaj¹  kiedy  roznosi  
deklaracje odno�nie �mieci. 
Innych spraw nie zgùoszono  
Ad.12 
Zakoñczenie obrad sesji 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej zamkniêcia   
   
protokoùowaùa                                                                                                  Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                                                 Henryk Mazur  
Insp. ds. Rady Gminy  
 
 
 
 
 
 
 
  
    
 
   
      
 
 
 
 
 
 


